
 

 

 

 

 

 

 

 

Møtebok Hallingdal Ungdomsråd (HUR) 

Tid: Mandag 02.06.2025, kl. 16.00 - 18.00 

Sted: Gol kommunehus, kommunestyresalen  

 

 

Nr  Navn  Rolle                                  Tilstede 

1  Ajla Turajlic 
  

Gol  Ja 

2  Ugne Grigaleviciute Gol  Ja 

3  Bartosz J. Pychyrek Hemsedal                             Nei 

4  Leo Mrsic Hemsedal                             Nei 

5  Øyvind Eriksen Pukerud Hol                                                                       Nei 

6  Iver Endrestøl Hol                                 Ja 

7  Frida Runningshaugen-Wikstrand Ål                                   Ja 

8  Karoline Fluto Ål                                        Ja 

9 Linnea Sofie Øye Sekse Nesbyen                                      Ja 

10 Ingeborg Renslo Nesbyen                                      Nei 

11  Vebjørn Grimeli Flå                                           Ja 

12  Rebekka Reimus Flå                                            Ja 

13 Jorun Utne Regionrådet for 
Hallingdal         

Ja 

14 Merethe H. Gandrud Ordfører Flå Ja 

15 Eva Markegård IKT Hallingdal Ja 

16    

17    

18    
 

 

 

 



 

 

Saker: 

Sak 13/25 Godkjenning av møteprotokoll 10. Februar og 12. mai 2025 

Vedtak: Møteprotokoller godkjennes. 

Sak 14/25 Evaluering av skoleadministrativt system; Visma Flyt Skole 
Utsatt fra sist møte. IKT Hallingdal v/Eva Markegård ønsker å informere Hallingdal 
Ungdomsråd om av evalueringen av Visma Flyt Skole, slik at HUR kan gå tilbake til sine skoler 
og samle inn tilbakemeldinger og forslag fra elevene. Dette kan hjelpe IKT Hallingdal videre 
med å kunne forbedre det skoleadministrative systemet.  
 
Visma Flyt; Skolene har et system hvor alle elever og foresatte er. Her kommuniserer skolene 
med «hjemmet». Elevene kan også bruke dette systemet; anmerkninger, karakterer, 
timeplan, fravær. Informasjon ikke kommunikasjon. Dette systemet skal nå evalueres og 
eventuelle endringer meldes til Visma. IKT Hallingdal ønsker tilbakemelding fra de som 
faktisk bruker tjenesten (elevene). Tilbakemeldinger om andre systemer er også 
velkomment.  
 
Umiddelbare tilbakemeldinger: Ønskelig å kunne se fravær og anmerkninger. Gjøre det 
lettere å se timeplanen. Ønsker å starte med systemet i 10. klasse for å få litt overgang. Er 
grunnskolen interessert i å logge seg inn? Noe annet? 
 
HUR tar med saken til sine råd: Er det noe som kunne vært bedre med Visma Flyt? Hvor godt 
fungerer det? Eva sender noen spørsmål som kan tas opp i de lokale ungdomsrådene. Jorun 
sender disse til sekretærene. 
 
Sak 15/25 Ungdommens Hallingting 2025 - program og innhold 
Ungdommens Hallingting 2025 skal arrangeres 19.-20. november. Ordførere er invitert. 
Jorun har bestilt overnatting og møtelokale på Torpomoen. 
 
Oppsummering fra tidligere: 

• Psykohaugen var bra – han kanevt  inviteres i år også 

• Alternativt “Timos time” med Timo Nicolaisen  

• Vurdere informasjon om internasjonale spørsmål – EU, EØS, Nato osv. Vurdere å få inn 
Sigrid Sagabråten eller en annen ungdomspolitiker. 

• Ordførertimen og bli kjent med ordførerne var godt likt  

• Bedre planlegging på aktivitetene på kvelden  

• Ønskelig å ha flere/bedre velkomstleker – starte i små grupper 

• Noen deltok ikke på aktiviteter - hvordan inkludere de? Bedre planlegging 

• Bruke Ungdata undersøkelsen som tematikk? 
 
Dette ble videre diskutert/foreslått: 

• Ha litt klarerere forventninger til de som deltar: Delta på velkomstleker, bidra i 
grupper, holde presentasjon i grupper. 

• Anonyme spørsmål på ordførers time slik som sist slik at alle tørr å spørre. 

• Ønskelig å ha noe om valgprosessen etter Stortingsvalget. Blir ordfører i Ål eller Hol 
valgt inn? Kan Solveig eller Sigrid fortelle litt om dette og hva de ønsker å jobbe for 
OM de blir valgt inn på Stortinget. 



 

 

• Starte samlingen litt tidligere slik at vi kan bli kjent og ha ordførers time før lunsj 
 
Foreslått program: 
Onsdag: 

• Kl 10 Velkomstleker 

• Ordførertimen 

• Lunsj 

• Stortingsvalget. Oppsummering av hva som skjedde/prosessen. Hva er planene 
deres/partiet- spesielt det som har innvirkning på ungdom. Viktigheten av å stemme. 
Hva ønsker ungdommen i Hallingdal at det skal jobbes med? Hvem er ledende- få tak 
i det partiet. Ungdomspolitiker som kommer på tinget. 

• Internasjonalt- Eu/EØS/ Nato/FN. Mye skjer i verden. Hvordan fungerer dette i 
praksis? Hvorfor er vi medlem eller ikke? Hvordan påvirker det politikken i Hallingdal? 

o Kan vi få inn en fra utenriksdepartementet- statssekretær?  
o Heidi Granli er knyttet til internasjonalt arbeid i KS, kan hun eller vet hun om 

noen som kan fortelle om dette? 

• Timos time (Jorun har kontaktet Timo. Han vil gjerne komme om det ikke går i 
konflikt med studier/jobb. Han vet mer etter sommeren) 

Torsdag: 

• MOT ambassadør 

• Presentasjon i grupper 

• Lunsj 
 
Vi lager arbeidsgrupper etter sommeren som kan jobbe med velkomstleker, 
kveldsunderholdning og inkludering. Merethe kontakter MOT. Jorun kontakter/holder 
kontakten med Timo, Solveig, Sigrid og Heidi/evt statssekretær. 
 
Annet: 

• Ungdomskonferansen 2025: Få fra Hallingdal har vært med. HUR sier det har vært 
dårlig med informasjon. Frist for påmelding i august. Jorun sender til sekretærene.  

 

• Godtgjørelse: Flere sliter med pålogging og å få registrert møter i Visma. Noen har 
ikke fått godtgjørelse på et år. Jorun tar dette med økonomi på Ål.  

 

• Ål arrangerer konsert 20. juni for 8. trinn til 3. vgs. 
 
 
 
Ål 03.06.25 
Jorun Utne 
Sekretær   
 
 


